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Abstract (en)
In a profile (1) for guiding a roller chain (11) for the paper feed in a web-fed rotary printing machine, the object consists in preventing permanent
accumulation of a mixture of ink and paper dust in the running path of the profile. According to the invention, this is achieved in that at least one limb
has openings (17) which pass through the limb and are spaced apart in the running direction of the roller chain. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Profilleiste (1) zum Führen einer Rollenkette (11) für den Papiereinzug in einer Rollenrotationsdruckmaschine besteht die Aufgabe darin,
eine dauerhaftes Ansammeln von Farb- und Papierstaubgemisch in der Laufbahn der Profilleiste zu verhindern. Erfindungsgemäß geschieht dies
dadurch, daß mindestens ein Schenkel den Schenkel durchdringende, in Laufrichtung der Rollenkette voneinander beabstandete Öffnungen (17)
aufweist. <IMAGE>
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